
 

Geachte heer/mevrouw. 

Voorafgaand aan het rond-de-tafel-gesprek a.s. donderdag wil ik graag een stuk inbrengen 

betreffende het voorliggende Evenementenbeleid. 

 

In 2008 is er na de nodige gespreksrondes door de raad van de Gemeente Raalte een nieuw 

evenementenbeleid vastgesteld. In dat nieuwe beleid werden duidelijke richtlijnen en kaders 

beschreven voor het organiseren van evenementen. Deze richtlijnen en kaders waren tot stand 

gekomen na proefperiodes en goed overleg tussen de gemeente en evenementenorganisatoren en 

andere stakeholders. 

In 2010 is er een evaluatie geweest over de ervaringen tot op dat moment. Voor zover ik weet is er 

toen niets veranderd. 

Wij werken dus nu ruim 13 jaar met dit evenementenbeleid en voor zover ik zie, hoor, lees en 

ervaren heb is dit een beleid waar alle relevante partijen prima mee uit de voeten kunnen. Een mooi 

voorbeeld is het afgesproken geluidsniveau. Na 2 proef- en testjaren is een niveau van 85dB(A) en 

95dB(C) afgesproken. Deze niveaus bleken zowel voor de organisatoren, omwonenden als gemeente 

prima te zijn. Evenementenorganisaties uit gemeentes die zo’n duidelijke afspraak niet hebben, 

zoals Zwolle, kunnen jaloers op de Raalte zijn.    

      

Begin dit jaar was de gemeente bezig met een nieuw evenementenbeleid. Men had allerlei mensen 

gevraagd om in een online sessie hun mening te geven over de divers aspecten van zo’n beleid. Ik 

heb daar ook aan meegewerkt. 

Omdat ik er ook aan meegewerkt had kreeg ik op 14 oktober het concept van het nieuwe beleid. Er 

werd aangegeven dat men open stond voor feedback. Op 20 oktober heb ik een uitgebreide reactie 

gestuurd omdat ik eerlijk gezegd de strekking van het stuk niet echt begreep.  

In mijn beleving zou In een nieuw evenementenbeleid moeten staan: 

• Evaluatie van het vorige evenementenbeleid: positieve en negatieve ervaringen plus 

verbeterpunten 

• Hoe de evenementen er op dit moment voorstaan  

• Welke ambities en wensen er zijn: ambities en wensen van zowel de 

evenementenorganisaties, de bevolking als de gemeente 

• Duidelijke kaders waarbinnen evenementen georganiseerd mogen en moeten worden 

 

Evaluatie van het vorige evenementenbeleid: positieve en negatieve ervaringen plus 

verbeterpunten 

Is volgens mij niets over te vinden 

 

Hoe de evenementen er op dit moment voorstaan  

Wel een meer dan herhaaldelijke lofzang over hoeveel evenementen we in de Gemeente Raalte wel 

niet hebben en welke maatschappelijke en economische waarde ze hebben maar hoe ze er op dit 

moment voorstaan staat er maar in beperkte mate in. Bv de constatering dat het steeds lastiger 

wordt om vrijwilligers te vinden.  

 

Welke ambities en wensen er zijn: ambities en wensen van zowel de evenementenorganisaties, 

bevolking als gemeente 



In dit stuk wordt met name heel veel de nadruk gelegd op de ambities van de gemeente; mogelijke 

ambities en wensen van de evenementenorganisaties en de bevolking komen eigenlijk nauwelijks 

aan de orde. 

In de versie van 14 oktober stond: onze ambitie is: De gemeente Raalte is dé bruisendste 

evenementengemeente van Oost-Nederland. In het nu voorliggende stuk is het woord bruisendste 

eruit gehaald en staat er: de Gemeente Raalte is dé evenementengemeente van Oost-Nederland 

verwijzend naar de omgevingsvisie Horizon gemeente Raalte 2040.  

Op voorhand is het begrip dé evenementengemeente een subjectief begrip en lastig meetbaar.  

Omdat er gesproken wordt over ambitie suggereert dat dat de Gemeente Raalte op dit moment niet 

dé evenementengemeente van Oost-Nederland is. Betekent dat er de komende jaren het nodige bij 

moet komen of moet veranderen om die “titel” wel waar te kunnen maken. 

Maar voor wie doe je dit en wie heeft deze ambitie: 

• Niet de evenementenorganisatoren. Vrijwel alle evenementen in de Gemeente Raalte zijn 

vrijwilligersorganisaties. De organisatoren daarvan zijn al lang blij als ze de komende jaren 

hun evenement op het niveau van de afgelopen jaren kunnen houden mede door het 

gegeven dat het steeds lastiger wordt om aan vrijwilligers en aan kader te komen.   

• Niet de bevolking. In de online werkateliers is deze ambitie in ieder geval volgens mij niet 

uitgesproken. En de nuchtere en bescheiden Raaltenaar kennende zitten ze ook niet echt te 

wachten op deze “titel”. 

• Blijft over de gemeente. In de komende alinea leg ik uit dat naar mijn inschatting de 

draagkracht binnen de gemeente en gemeenteraad ook niet erg groot is, zeker als daar 

budget voor vrij gemaakt moet worden.   

 

Op voorhand een paar positieve zaken in het voorliggende evenementenbeleid: er is volop ruimte 

voor nieuwe initiatieven en nieuwe evenementen; deze kunnen de eerste 3 jaar ook op een 

financiële ondersteuning rekenen. Top!  Verder worden initiatieven die leiden tot duurzaamheid 

toegejuichd en ondersteund. 

In het stuk wordt aangegeven dat de gemeente er alles aan wil doen om het 

evenementenorganisatoren zo gemakkelijk mogelijk te maken, o.a. door het faciliteren: iets wat de 

gemeente in mijn beleving al jaren voortreffelijk doet! 

Alleen hiermee wordt de ambitie echter bij lange na niet gehaald. 

In het stuk staat dat evenementenorganisaties steeds lastiger aan vrijwilligers kunnen komen. Dit 

constateren wij ook. Met de bestaande evenementen zal je die ambitie dus niet verwezenlijken. Zal 

het van externe evenementenorganisatoren moeten komen. Als gemeente kan je er passief in staan 

door af te wachten wat zich een keer aandient of actief zoals de gemeentes Deventer, Zwolle en 

Apeldoorn; ook 3 gemeentes uit Oost-Nederland. In die gemeentes stelt de gemeente een fors 

budget beschikbaar om evenementen naar de gemeente te halen. In Deventer hebben ze daar zelfs 

een eigen professioneel evenementenbureau voor dat Deventer op Stelten, de Boekenmarkt en het 

Dickens Festijn organiseert.  

Dus wil je als gemeente in de komende jaren boven Deventer, Apeldoorn en Zwolle uitstijgen en 

echt dé evenementengemeente van Oost-Nederland zijn dan moet daar een degelijk en goed 

onderbouwd marketingplan inclusief een fors budget plus een professioneel evenementenbureau 

voor komen anders is het op voorhand een loze kreet en ambitie. Ik ken de gemeenteraad van 

Raalte en de verantwoordelijke wethouder: in Raalte komt dat budget er niet! De genoemde 

ambitie is in mijn beleving dan ook alleen maar Roalter Wind, we houden daar niet van in Salland.    

Wat dat betreft had dit idee verwerkt moeten worden in het marketingplan: Raalte geeft Ruimte 

dat voor de MKB en de retailondernemers is ontwikkeld: Raalte wil graag dé 

evenementengemeente van Oost-Nederland zijn, Raalte geeft u daarvoor alle ruimte! 

 

Duidelijke kaders waarbinnen evenementen georganiseerd mogen en kunnen worden 



Heb hiervoor het Evenementenbeleid uit 2008 aandachtig nog eens gelezen evenals het verslag van 

een bijeenkomst op 9 december 2010 waarin de eerste bevindingen van het Evenementenbeleid 

2008 met de evenementenorganisatoren besproken worden. 

In het Evenementenbeleid 2008 staan hele duidelijke kaders waarbinnen evenementen 

georganiseerd mogen en kunnen worden. Op pagina 7 van het nu gepresenteerde beleidsplan wordt 

in de laatste zin aangeven dat er duidelijke kaders worden gesteld; in het stuk zijn deze echter niet te 

vinden. Misschien alleen een onderscheid in A, B en C evenementen, een categorisering die volgens 

mij voor 2008 ook gehanteerd werd. De ambtenaren die het vergunningstraject verzorgen kunnen 

helemaal niets met dit beleid. Het wel of niet toestaan van (nieuwe) evenementen en het bepalen 

van kaders is met dit beleid een volslagen subjectief en willekeurig gebeuren. Als er een aanvraag 

binnen komt voor een nieuw festival op de Domineeskamp met drie dagen lang zware heavy 

metalmuziek of een dance event met constante zware bastonen kunnen deze met dit nieuwe beleid 

niet geweerd worden. Ondanks dat het geluid waarschijnlijk binnen de daarover afgesproken 

normen van 85 dB(A) en 95 dB(C) zullen vallen is de vraag of de buurt het zo op prijs stelt…. 

Sanne van ’t Erve heeft mij 2 weken gelden in een telefonische toelichting aangegeven dat dit een 

politiek stuk is en bedoeld is als koers van de gemeente, pas als dat vastgesteld is kunnen de kaders 

eraan toegevoegd worden. Dit is echter niet terug te vinden in dit stuk.  

 

Zoals ik in het begin aangaf moet er in een evenementenbeleid staan welke ambities en wensen er 

zijn van zowel de evenementenorganisaties, de bevolking als de gemeente én duidelijke kaders 

waarbinnen evenementen georganiseerd mogen en moeten worden.  

Stel daarom voor om: 

• de van weinig realiteitszin getuigende en aanmatigende ambitie De Gemeente Raalte is dé 

evenementengemeente van Oost-Nederland er uit te halen of te vervangen door bv   Raalte 

is een zeer actieve evenementengemeente en wil dat graag blijven en uitbouwen.  

• dit stuk geen evenementenbeleid te noemen maar: Eerste deel van het nieuwe 

evenementenbeleid 2022; de visie 

• aan te geven dat er na vaststelling van deze visie een tweede deel volgt om het 

Evenementenbeleid 2022 compleet te maken: de richtlijnen en kaders. Ook aangeven dat, 

zolang er nog geen nieuwe kaders en richtlijnen zijn, de kaders en richtlijnen uit het 

evenementenbeleid van 2008 gehanteerd worden met uitzondering van het in de visie 

vermelde vaarwel gezegde beleid van maximaal 7 evenementen per dorpskern. 

• bij een vergunningaanvraag niet per evenement en evenementenlocatie op een subjectieve 

en willekeurige manier te kijken naar wat wel en niet kan maar daar duidelijke en niet voor 

tweeërlei uitlegbare kaders en richtlijnen voor te maken.   

 

Vriendelijke groet, 


